
 

 

 

 

 
 
Weert, 09 februari 2023 
 
Aan:  Het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Weert 
Van:  Jeroen Goubet, raadslid Weert Lokaal 
Betreft: Schriftelijke vragen (niet volgens art. 40)  
Onderwerp: Avonddoorgang winkelcentrum De Munt tussen Collegeplein en Muntpromenade 
 
 
Geacht College, 
 
Door de aanleg van winkelcentrum De Munt is in het verleden de historische Molenstraat in onze 
Weerter binnenstad doorneden. Om deze verbinding buiten de openingstijden van het winkelcentrum 
toch in stand te houden is deze sinds jaar en dag ’s tot in de avonduren door winkelcentrum De Munt 
geopend.  
 
De vrije doorgang is van belang voor de bereikbaarheid en veiligheid.  
 
Het zorgt ervoor dat (horeca)ondernemers en de supermarkt in het gebied, die ook na de sluitingstijd 
van het winkelcentrum geopend zijn, bereikbaar blijven. Het voorkomt dat de Muntpromenade en het 
Collegeplein in de ‘s avonds doodlopende straten worden wat het gevoel van veiligheid ten goede 
komt. Tot slot vormt het een verbindingsroute tussen de binnenstad en de wijk Fatima en andersom. 
Er komt ook steeds meer woonruimte aan en rond het Collegeplein. 
 
Tijdens de voorlaatste verbouwing van het winkelcentrum in de jaren ’90 van de vorige eeuw zijn er 
(hernieuwde?) afspraken vastgelegd over deze vrije doorgang. Wij begrijpen dat die toen zijn 
gemaakt tussen de eigenaar van het winkelcentrum, betrokken ondernemers, politie en de gemeente.  
 
Een gedeelte van het winkelcentrum tussen de Muntpromenade en het Collegeplein blijft sindsdien 
tot middernacht toegankelijk, de andere delen van het winkelcentrum worden afgesloten middels een 
inpandige rolpoort.  
 
Weert Lokaal heeft begrepen dat de nieuwe eigenaar het gehele winkelcentrum na sluitingstijd wil 
afsluiten. De vrije doorgang in de avonduren zou hiermee komen te vervallen. Dat baart ons zorgen. 
Hierover hebben wij enkele vragen. 
 
- Bent u bekend met het voornemen van de eigenaar van het winkelcentrum en bent u als 

weliswaar indirecte, maar toch belanghebbende hierover geïnformeerd? 
- Zijn de genoemde gemaakte afspraken van destijds op schrift gesteld en zijn deze nog 

beschikbaar? Zo ja, zouden wij deze in kunnen zien? 
- Bent u het met Weert Lokaal eens dat de vrije doorgang in de avonduren tussen de 

Muntpromenade en het Collegeplein van belang is en dient open te blijven? 



Met vriendelijke groet, 

Jeroen Goubet 
Raadslid Weert Lokaal 

 




